

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2019-08-13
Plats:	Orrliden
Närvarande	Pär Eriksson Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Johan Sjöberg Satu Verlinna Ulrika Kårefjärd Roger Gill Lars Andersson Nina Lindström

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Pär förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna
- b. *Genomgång av beslut*
 - i. *Skapande av Fotbollskommitté*
 - ii. *Reseersättning för F03/04*
 - iii. *Ledamöter till Sponsorgrupp*
 - iv. *Byggnation carport samt bygglov läktare och kiosk*
 - v. *DM 24 augusti*

3. Ekonomi - lägesrapport

Roger redogjorde för senaste ekonomirapporten och allt ser stabilt och bra ut. Vi har dock inte fått anläggningsbidraget för Orrliden, som enligt avtal skulle betalats ut vid halvårsskiftet. Avtalet är ännu inte utskickat till oss och Maria stöter på.

Vad gäller sponsring så är det några tusenlappar till som kommer komma in under hösten.

- a. *Rapport utskickad i juni*
Vi konstaterade att alla tagit del av junirapporten via mail.
- b. *Hur arbeta med budget 2020*
Vi lägger en planeringsdag i januari och därefter påbörjas budgetarbetet.

4. Fortsatt diskussion om organisation

- a. *Beslut om Fotbollskommitté – se tidigare mail från Pär E*
Styrelsen **beslutar** att Ulf Pettersson – sammankallande, Peter Lundh, Helen Johansson, Daniel Hanning, Sofie Hanning, Daniel Klintmalm och Lars Andersson ingår i denna kommitté.
Uffe Pettersson är igång med arbetet och kommittén ska ha ett första möte på måndag.
- b. *Beslut om uppdrag och inriktning samt bemanning*
Fotbollskommitténs uppdrag är enligt följande:
Fotbollskommitténs uppdrag är att utveckla den sk gröna tråden som ska genomsyra hela föreningen.
Arbetet och inriktningen ska vila på Skogstorps Golfs värderingar och inriktningar som de uttrycks i den av årsmötet beslutade årliga Verksamhetsplanen.
Fotbollskommittén ansvarar för helheten men ska inledningsvis fokusera på dam- och tjejfotbollen med inriktning att på sikt etablera ett lag i varje årskull/årsspann samt ett äldre flick-/juniorlag och ett seniorlag.
Fotbollskommittén rapporterar regelbundet till styrelsen och förankrar och ger förslag till beslut. Det är extra viktigt vad gäller förslag som innebär ekonomiska åtaganden.
Fotbollskommittén ska ha ett stort eget mandat och driva frågor och kunna ta initiativ där så krävs.
Fotbollskommitténs deltagare förväntas representera hela föreningen i första hand och inte sitt "eget lag" eller ansvar.

5. Rapporter och diskussion

- a. *Diplomerad förening – hur går vi ut i föreningen*
Dessvärre hade vi inte tillgång till någon inloggning när vi skulle gå ut med enkäten innan sommaren och SÖFF hade hunnit stänga för semester. Vi tar nya tag nu under hösten.
- b. *Orrlidengruppen – lägesavstämning, vad behöver göras i höst och inför 2020*
Vi är i stort behov av att få våra konstgräsplaner borstade och att ta hand om biytorna så de ser fräscha ut.
Vaktmästaren önskar en utbildning i hur man borstar planerna och styrelsen föreslår att han tar rygg på en vaktmästare, förslagsvis på Tunavallen, och lär sig hur man kör traktor på konstgräsplaner. Roger, i egenskap av sammankallande i gruppen, tar tag i detta.
Gruppen har även många tunga punkter på sina axlar då vi behöver bygga carport, läktare, kiosk och omklädningsrum. Gruppen får komma med prioriteringsförslag och ev utökas under en längre period tills arbetsbelastningen blir normal.
Kl 10:00 på söndag, 18/8, samlas vi i styrelsen med grästrimmer, gräsklippare och räfsor för att få fason på biytorna.
- c. *Marknad & Sponsring – lägesavstämning, hur agera inför 2020*
Lite nya sponsorer är på ingång, några först nästa år.

Den övre radens "stativ" till skyltarna ska tas ner eftersom vi bara ska ha en rad med skyltar längs A-plan.

- d. *Seniorverksamheten – lägesavstämning och hur arbetar vi inför nästa säsong*
Vi ska arbeta för att behålla Thord som tränare för herrtruppen. Styrelsen **uppdrar** åt Pär, Olle och Nina att träffa ledarstaben kring herrlaget i oktober.
- e. *Ungdomsverksamheten – aktuella frågor*
F05 deltog på Transtenscupen i sommar och lyckades vinna silver. Även F06 har varit iväg på cup, Dalecarlia, och F03/04 var på cup i Helsingborg med två lag. United och Skogstorp hade ett samarbete och var iväg på 100-årscupen i Strängnäs med F08/09. F/P14 har precis startat upp verksamheten och det var strax under 30 barn med vid första träningen/träffen.
- f. *Inbjudan till United – Göteborg 7 september på Tunavallen*
Maria räknar ihop lagens antal biljetter och Pär rapporterar till United om hur många vi behöver. Nina och Satu är föreningens kontakt gentemot United vid matchdagen.
- g. *DM 24 augusti*
4st 9mot9 och 4st 11mot11 kommer att spelas under dagen. Vi har ännu inte fått något spelprogram men matcherna kommer gå kl 10, 12, 14 och 16.
Vi ska hålla med högtalare och speaker samt ett sekretariat med 2-3 personer. Vi ska även bemanna kiosken. Det ska skyltas och finnas parkeringsvakt. Vi i styrelsen kommer att bemanna allt förutom kiosken som ett lag redan har inbokat (möjligtvis att stöttning behövs). Maria kontakter SÖFF får att få mer info.
- h. *Skogtorpsdagen 14 september*
Vi behöver få till ett möte med kontaktföräldrarna och fördela arbetsuppgifterna. Maria ser till att kalla.
- i. *Jubileumsfesten 26 oktober – arbetsgruppen*
Inbjudan har gått ut till medlemmar och Skogstorpsbor och sista anmälningdag är i slutet på augusti. Först därefter samlas gruppen.
- j. *Kansliet aktuella frågor – Maria L*
Vi planerar in ungdomsavslutningen till lördagen den 12/10 och pratar med United för att försöka få ut ett par spelare som prisutdelare. Den 29/9 kommer F03/04 anordna en liten miniturnering för att få in pengar till sitt träningsläger. Rekarne Girls Cup har bokat Orrliden den 18-20/10 och vi i styrelsen kommer att bemanna kiosken.
Vi har fått frågan, från kommunen, om hur mycket vi nyttjar IP-Skogen och Maria har redan svarat att det är en fantastisk möjlighet för föreningar att kunna hyra tält, toaletter mm.

k. *"Får alla vara med" 16 maj – rapport Ulrika K*

Det var mest prat om para-idrott på träffen. Intressant men kanske inte riktigt något som var för oss som förening.

6. Skrivelser och inbjudningar

Allmänna arvsfonden besöker Eskilstuna 1-2 oktober och vi har då möjlighet att gå och prata med dem.

a. *Hemmavinstens framtid – inbjudan*

Vi har blivit kallade till ett möte torsdag 12/9 för att diskutera lotteriets framtid. Det grundar sig i att det minskar prenumeranter. Maria och Alf deltar på mötet från vår sida.

b. *IK Standard – samarbete kring hallen i Hållsta*

Vi har fått en förfrågan om vi är intresserade av ett samarbete kring deras inomhushall. Det skulle kunna vara aktuellt för våra äldre lag då skolans gymnasal är lite för liten för de äldre spelarna.

7. Övriga frågor

En fråga dök upp, under sittande möte, om vi ska ha någon aktivitet för våra ledare. Vi tar med det till nästa möte.

8. Styrelsemöten hösten 2019

a. *13 augusti*

b. *10 september*

c. *8 oktober*

d. *12 november - obs nytt förslag istället för 5 nov*

e. *3 december*

9. Frågor under hösten

a. *Verksamhetsplan 2020*

b. *Seniorverksamheten – herr och dam*

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Bra möte och härligt med uppstart inför hösten.

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Bevaka avtalet med kommunen rörande skötsel av Orrliden
- Planera för en planeringsdag i januari
- Styrelsen **beslutade** om personer i Fotbollskommittén
- Utskick av enkäten till våra medlemmar rörande Diplomerad Förening
- Vaktmästaren behöver komma igång med sladdning av konstgräsplanerna
- Söndag 18/8 kl 10:00 samlas styrelsen för att ta hand om ogräset kring planerna

- Styrelsen **uppdrar** till Pär, Nina och Olle att träffa tränarstaben kring herrlaget i oktober
- Bevaka inbjudan till Unitedmatchen 7/9
- Styrelsen hanterar allt kring DM 24 augusti
- Upptagsmöte ska hållas inför Skogstorpsdagen
- Ungdomsavslutningen bokad till 12/10
- Rekarne Girls Cup hålls på Orrliden 18-20/10 och styrelsen bemannar kiosken
- Aktivitet för ledarna under hösten?

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson